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Vedoucí kolotoče Dub 17, 2023

Skandál: České ministerstvo zemědělství nezastaví
dovoz podezřelého obilí z Ukrajiny do ČR, prý se čeká
na krok Evropské unie! Maďarsko, Polsko a v pondělí
ráno i Slovensko zastavily dovoz ukrajinského obilí
poté, co se prokázalo, že obsahuje nejen pesticidy, ale
jedná se rovněž o obilí z americké GMO produkce s
genově upravenými enzymatickými látkami proti
plísním a škůdcům! Evropská unie má zjevně šílený
plán na snížení inflace cen potravin, pečivo se bude
vyrábět z ultra levného ukrajinského obilí a kukuřice?
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genově upravenými enzymatickými látkami proti plísním a škůdcům! Evropská
unie má zjevně šílený plán na snížení inflace cen potravin, pečivo se bude vyrábět
z ultra levného ukrajinského obilí a kukuřice?

Když už byste si mysleli, že nejhorší česká vláda od roku 1993

nemůže překvapit větší protinárodní a protilidovou operací, tak se

znovu ukáže, že vynalézavost Fialovy vlády v tom, jak škodit českému

lidu, nezná hranic. O víkendu totiž došlo k rozhodnutí

Maďarska a poté Polska o tom, že s okamžitou platností

zastavují dovoz ukrajinského obilí, protože obsahuje

pesticidy a rovněž GMO modifikované enzymy. Ukrajina totiž

používá k pěstování obilí americké geneticky modifikované obilí,

které vlastně dnes už není americké ale německé, protože

průkopníka v oblasti GMO obilí, americkou firmu Monsanto, v roce

2018 koupil německý chemický gigant Bayer.

Ukrajinské kamiony s obilím na polské hranici v květnu 2022 [1]

Ukrajina používá geneticky modifikované obilí od roku 2005 a vyváží

jej do celého světa. Evropská unie nemá jednotnou regulaci na GMO

plodiny, nechává to na jednotlivých státech. Obilí z Ukrajiny přitom

nemělo končit v EU, ale mělo cestovat dál do zemí 3. světa. Jenže, to

se neděje. A právě proto v pondělí ráno i Slovensko přistoupilo k

https://aeronet.news/wp-content/uploads/UAgrainTrucksOnBorder.jpg
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zákazu importu ukrajinského obilí [1], ale z trochu jiného důvodu,

než jaký uvedlo Polsko a Maďarsko. Podle slovenských úřadů se

ukrajinské obilí hromadí ve skladech na Slovensku a prodává se na

vnitřním evropském trhu pekárnám a zpracovatelům, na rozdíl od

původního plánu, že toto ukrajinské obilí bude přes země EU proudit

do Afriky a do rozvojových zemí.

Slováci našli v ukrajinském obilí dokonce insekticid na bázi organofosfátu

Dostali jsme do redakce od našeho čtenáře zajímavé informace ze

Slovenska. Podle analýz laboratoří na Slovensku se v

ukrajinském obilí nachází Chlorpyrifos, což je insekticid

na bázi organofosfátu, který je v EU už 2 roky zakázán.

Jedná se o velmi účinný insekticid (přípravek na hubení hmyzu),

který má dlouhou dobu reziduální účinnosti. Normálně se používal

do olejnin (např. řepky), ale dlouhou dobu před sklizní, takže se

stihne včas rozložit. V obilí se používal mnohem méně. Tato látka

byla klasifikována jako toxická a zdraví škodlivá [2], o riziku otrav

včelstev ani nemluvě.

Chlorpyrifos je jedním z nejčastěji používaných pesticidů v Evropě. Je známo,

že u dětí poškozuje vývoj mozku
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Další “perličkou” je každoroční zpřísňování dotací do zemědělství,

které postihuje nejvíce farmáře a pěstitele plodin v ČR (a střední a

východní Evropě). Přibývá podniků, které přestaly žádat o dotace,

protože administrativní šikana ze strany EU a nařízené zatravňování

orné půdy jim i s dotacemi přináší menší zisk, než když přestanou

pobírat dotace. Nastává tak zajímavý fenomén, kdy všichni odvádí do

společného rozpočtu EU příspěvky, ale opačným směrem dotace z

EU budou čerpat jen státy západní Evropy. To bude stejné, jako když

se všichni složíte na společný večírek a pak všechno jídlo a pití

zkonzumuje jen pár lidí a vy nedostanete nic.

Ukrajinské obilí mělo proudit do zemí 3. světa, ale po vypuknutí mamutí inflace cen potravin zůstává

ultra levné obilí v EU, a to i za cenu hrozeb pro zemědělce a zdraví

Prodej tohoto obilí pekárnám a firmám v EU pokřivuje evropský

zemědělský trh a silně poškozuje evropské zemědělce, kteří nesmí

používat pesticidy a v podstatě ani GMO obilí, na které jsou v EU

nejrůznější regulace a omezení. Geneticky modifikované potraviny

mají laboratorně vložené geny, které v těle rostliny produkují

enzymy, které zabíjejí plísně, spóry hub a především škůdce.

Tyto GMO plodiny umí vytvářet enzymy, které zabíjejí hmyz, tzn.

pesticidy. Ten zásadní rozdíl od běžného postřiku plodin pesticidy je

v tom, že v případě GMO plodin mají rostlinky přímo v sobě vložený

gen, který vyrábí pesticidy přímo v rostlině, obvykle v listech, a tyto

pesticidy potom rostlina enzymaticky vypouští na povrch listů,

případně na povrch obalů jader klasů v případě obilí.
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Ministr zemědělství Zdeněk Nekula

Slovensko tak zakázalo import obilí z Ukrajiny v podstatě z

ekonomických důvodů, že to poškozuje vnitřní trh v EU, když je

zaplaven ultra levným ukrajinským obilím. Jenže, český ministr

zemědělství Zdeněk Nekula (KDU-ČSL) zákaz dovozu

ukrajinského obilí odmítl [3], že prý se musí počkat na to,

až jaké opatření přijme Brusel a Evropská unie jako

celek! Do té doby bude do ČR proudit ukrajinské obilí!

Ministr v pondělí pro česká média uklidňoval, že prý probíhají

kontroly a testy, a že zatím v ukrajinském obilí nic závadného

zjištěno nebylo. V tom případě to ale znamená, že někdo lže. Buď lže

Polsko a Maďarsko, když tvrdí, že v obilí byly detekovány

enzymatické pesticidy a stopy po enzymatických genových úpravách

(GMO), anebo český ministr má k dispozici data, ke kterým nemá

přístup ani Polsko, ani Maďarsko.

Polsko a Maďarsko zastavily dovoz ukrajinského obilí, Brusel ho chce ale za každou cenu zachovat, aby

ceny potravin v EU nevyletěly nahoru stejně jako energie a paliva!

Fialova vláda a jeho pětikoalice tak alibisticky čeká na krok Evropské

unie stejně, jako Fialova vláda čekala koncem loňského roku na krok

Evropské unie k zastropování cen energií, kde to probíhalo úplně

https://aeronet.news/wp-content/uploads/ZdenekNekula.jpg
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stejně. Fialova vláda nechtěla a nechtěla strop zavést, pořád

se vymlouvala na EU a čekala na Evropsku unii a na

zastropování stanovené Bruselem.

A teď v případě ukrajinského obilí je to úplně to samé. Fialova vláda

bude čekat, až jak rozhodne Brusel, a do té doby bude do ČR a na

pulty obchodů mířit pečivo vyrobené z ukrajinského a podle Polska a

Maďarska pesticidy ošetřeného obilí, navíc s prvky GMO. Prostě v ČR

platí heslo, že proti Ukrajině nesmí vláda udělat ani krok, prostě nic,

co by šlo proti zájmům Kyjeva, i za cenu potenciální hrozby pro české

občany.

Mapa znečištění planety pesticidy, více ve studii [2]

Maďarsko již spálilo 29 tun kukuřice dovezené z Ukrajiny

[4], obsahovala totiž stopy po pesticidech a GMO

enzymech. Ke zničení části ukrajinského obilí prý přistoupilo i

Slovensko, uvedl [5] bulharský státní rozhlas. Brusel nesouhlasí s

kroky Varšavy a Budapešti, že prý zákaz dovozu ukrajinského obilí a

dalších plodin narušuje pravidla volného evropského trhu. Polsko i

Maďarsko to odmítají s tím, že Ukrajina není členskou zemí EU, a

proto se na ní nevztahují ustanovení EU o volném zemědělském trhu.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PesticidePolution.jpg
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Obě země argumentují tím, že nemohou pustit na své trhy obilí a

kukuřici, která obsahuje stopy po pesticidech, ať už aplikovaných

postřikem, anebo geneticky modifikovanými enzymy zevnitř rostlin.

Z jakého důvodu Brusel takto hazarduje se zdravím občanů v EU,

když jinak má Brusel péči o ochranu zdraví lidí v EU doslova v

agendě, to není zatím jasné.

Brusel má podle všeho plán na zvládání inflace cen potravin, nechá Evropu zaplavit ultra levným

obilím z Ukrajiny… ale za jakou cenu pro evropské zemědělce a zdraví lidí?

Podle všeho je to snaha o pokřivení zemědělského trhu v EU do

takové míry, aby Brusel mohl postupně zrušit všechny garanční

zemědělské mechanismy a rovněž tím Evropská komise sleduje

snížení cen potravin. Ano, to je velmi pravděpodobné, i podle

ruských analytiků. Brusel se rozhodl, že pustí do EU pesticidy

ošetřené a GMO modifikované obilí a kukuřici s cílem snížit vstupní

náklady pekáren na produkci ve chvíli, kdy ceny energií a paliv prostě

snížit nejdou, ale ceny potravin lze snížit tím, že se Evropa otevře

ultra levnému, ale pesticidnímu ukrajinskému obilí s GMO

enzymatickými aktuátory. To ovšem povede k likvidaci evropských

zemědělců a farmářů.

Ukrajinské obilí zaplaví Evropu s cílem zastavit růst inflace v cenách potravin v

důsledku protiruských sankcí

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GrainHarvestor.jpg
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Ukrajinci díky GMO, pesticidům a černozemi mají až 3x vyšší výnosy

na plošné výměře a užitím GMO mají minimální ztráty během

sezóny. Ukrajina zaplaví EU laciným obilím, což povede k udržení

nízkých cen pečiva i v době mamutí inflace, která řádí všude

jinde. Potravinová dostupnost je zásadní pro přežití EU,

takže došlo k tomuto plánu, že Ukrajina zaplaví Evropu

levným obilím a díky tomu si politici budou moci připsat

politické body za to, že ceny potravin, tedy především pečiva, neletí

do astronomických výšin. Bude to ale za cenu ekonomické likvidace

domácích evropských farmářů. A českému ministru zemědělství to

vůbec nevadí, že cílem Ukrajiny je ekonomická likvidace i českých

zemědělců. Ministr nehne ani prstem!

Prognóza AE News: Brusel se pokusí zachovat dovoz ukrajinského obilí do EU i přes zjevné hrozby

spojené s obrovským používáním pesticidů na Ukrajině

Ukrajina není členskou zemí EU a obrovský dovoz

ukrajinského obilí likviduje české zemědělce, minimálně

ty, kteří pěstují obilí a kukuřici, protože těch se dovoz

ukrajinského obilí dotkne nejvíce. Pekárny prostě začnou

odebírat levné ukrajinské obilí a kukuřici, takže čeští zemědělci

zbankrotují. Brusel tím zařízne zemědělce v EU, aby zvládl inflaci cen

potravin. To nevymyslíš! Trh bude zaplaven GMO obilím z Ukrajiny a

politici se budou chvástat, že dokázali zvládnout inflaci.

Budou se chvástat, že inflace cen potravin se zastavila a potraviny si

drží stálé ceny, a to díky nízkým nákladům na surovinu na vstupu.

Celé je to průhledné. Inflaci má zkrotit levné ukrajinské obilí, protože

nijak jinak ceny základních potravin jako je pečivo ani zkrotit nejde.

Na vstupech výroby musí být nízké ceny, aby výsledná cena pečiva

mohla být nízká. To je prostě jednoduchá rovnice a nikdo prostě nic

lepšího nevymyslel.
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Ursula von der Leyen, šéfka Evropské komise

Brusel začne proto tvrdit, že se není čeho bát, že ukrajinské obilí je

bezpečné, že tam nejsou pesticidy, že to není GMO obilí, nebojte se,

nic se vám nestane! Přitom samotná Evropská unie ve své

studii uvádí [6], že Ukrajina mezi lety 2015 až 2019 zvýšila

používání pesticidů v zemědělství o neuvěřitelných 47% a

tento trend podle studie bude pokračovat. A podle varování [7] a

studie OSN používá Ukrajina každý rok v zemědělství neuvěřitelných

100 000 tun pesticidů pro ošetřování své zemědělské produkce,

především obilí.

To jsou přímo varovná slova ze studií EU a OSN, ale český ministr

zemědělství klidně dál nechá ukrajinské obilí proudit do ČR. Prostě

alibisticky počká, až co na to řekne a jak rozhodne Brusel. Brusel

sem, Brusel tam. Bez Brusele si ani zadek nevytřeme, vzkazuje vám,

občanům, ministr a vlastně celá Fialova vláda. Ano, známe naše

Pappenheimské! Když jde o Ukrajinu, může se do ČR dovážet

https://aeronet.news/wp-content/uploads/UrsulaVonDerLeyenEUtribune.jpg
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https://href.li/?https://www.unep.org/news-and-stories/story/fake-pesticides-real-problems-addressing-ukraines-illegal-and-counterfeit#:~:text=Currently%2C%20Ukraine%20consumes%20about%20100%2C000,of%20approximately%20US%242%20billion.
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ukrajinské pesticidní obilí bez omezení. Těch 100 000 tun pesticidů

za rok se z toho obilí cestou na český spotřební stůl v podobě pečiva

určitě vypaří. O tom nepochybujte!

-VK-

Šéfredaktor AE News

31

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

Geneticky manipulované organismy představují

neodhadnutelné riziko nejen pro životní prostředí, ale i

pro zdraví lidí. Zavedení cizorodých genů, např. z hmyzu

do plodiny totiž způsobuje, že rostlina “vyrábí” stejnou bílkovinu jako

hmyz. Jestliže tuto rostlinu sníme, přijmeme bílkovinu, se kterou náš

organizmus nikdy před tím nepřišel do styku. V souvislosti s

konzumací GM potravin existují oprávněné obavy ze vzniku nových

antinutričních či toxických látek a výskytu nových alergií.

https://aeronet.news/donate/
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Znepokojující je také možný přenos rezistence na antibiotika na

patogenní baktérie ve střevech zvířat nebo lidí. Pokud by bakterie

tuto rezistenci získaly a způsobily onemocnění, nemusela by léčba

antibiotiky vůbec zabrat, protože by mikrobi byli vůči antibiotiku

odolní. Neexistuje jediný výzkum, který by sledoval dlouhodobější

vliv GM potravin na lidské zdraví, a proto dnes nikdo spolehlivě neví,

jaký vliv bude mít dlouhodobá konzumace GM potravin na lidský

organismus. Vedle rizik pro lidské zdraví představují GMO riziko i

pro životní prostředí, jako je narušení rovnováhy ekosystémů, zánik

druhů, snižování druhové rozmanitosti, a také tzv. “genetické

znečištění”. Bylo zjištěno, že pyl geneticky manipulované Bt-kukuřice

zabíjí larvy motýlů, a počítačová simulace také naznačila, že i malé

množství geneticky manipulovaných ryb by mohlo způsobit vyhynutí

původních populací ryb. V nedávné době dokonce došlo k zanesení

genů GM kukuřice na kukuřici nemanipulovanou nebo přenosu genů

GM řepky na planě rostoucí příbuzné druhy. Je potřeba si uvědomit,

že GMO jsou živé organismy, které se rozmnožují, a jakmile se

jednou dostanou do životního prostředí, je prakticky vyloučené je z

něj izolovat a stáhnout zpět. Proto pokud dojde ke komerčnímu

rozšíření GM plodin ve velkém tak, jak se o to snaží nadnárodní

biotechnologické společnosti, lze očekávat, že dojde k promísení

geneticky manipulovaných i nemanipulovaných rostlin. Vzniká tak

obrovské riziko, že nakonec budou všechny potraviny geneticky

manipulované a spotřebitel si nebude moci vybrat. O tom, co se bude

prodávat, proto můžeme rozhodnout hlavně my sami svým bojkotem

takto upravených potravin!

http://archiv.greenpeace.cz/action/geneng/truefood.htm

Návštěvník

Mimo téma

 
 

V roce 1952 byla v Turecku založena taktická mobilizační

skupina, speciální bojová jednotka proti partyzánům (později

pohlcená oddělením zvláštního válčení turecké armády). Byla

https://href.li/?http://archiv.greenpeace.cz/action/geneng/truefood.htm
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založena jako součást skryté protikomunistické iniciativy NATO

„stay-behind“, známé také jako operace Gladio. Kořeny této iniciativy

spočívaly v Trumanově doktríně, kterou vyslovil prezident Harry S.

Truman 12. března 1947 před společným zasedáním Kongresu.

 
„Žádám Kongres, aby na žádost těchto zemí povolil podrobnosti

amerického civilního a vojenského personálu do Řecka a Turecka,

aby pomáhali při rekonstrukčních úkolech a za účelem dohledu nad

využíváním takové finanční a materiální pomoci, jako je doporučuji,

aby byla poskytnuta pravomoc také pro výuku a výcvik vybraného

řeckého a tureckého personálu,” řekl Truman ve svém oficiálním

projevu a zavázal se „chránit” Řecko a Turecko před „sovětskou

agresí”.

 
Řada tureckých vojáků byla poslána do Spojených států v roce 1948,

aby prošli výcvikem ve „zvláštních válečných metodách“, včetně

atentátů, bombových útoků, únosů, útoků, mučení a výcviku milicí.

Jedním z těchto tureckých vojáků byl Alparslan Turkes (Türkeş),

budoucí zakladatel turecké Národní akční strany (Milliyetçi Hareket

Partisi, MHP) v roce 1969 a její militantní odnož Šedých vlků

(Bozkurtlar). Více v pořadu Turecko a Šedí vlci: Jak CIA vybavila

mučírny v Istambulu. Líheň násilí a zdivočelé tajné rozvědky!

 
https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/sedivlci:9

https://href.li/?https://svobodnatelevize.info/previews/a/turecko-a-sedi-vlci.jpg
https://href.li/?https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/sedivlci:9
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Návštěvník

U každého lékaře visí v sesterně návod, jak si správně mýt

ruce. Doporučuji to každému pečlivě nastudovat a

důsledně dodržovat, třeba se pesticidy, herbicidy i

rodenticidy v potravinách zaleknou naší dokonalé hygieny a samy

chcípnou.

Návštěvník

Už mě špinavci s.rou!

Je známo, že pár druhů ‘parazitů’ (čističů), např. v rybách,

většinou rozhodují o tom, která ryba bude nebo nebude sežrána

ptákem na nebi.

To je tak: ryba, co je z nějakého důvodu poškozena (toxiny ze

splašků, chemtrails, továren, obchodů, logistikou, sonary atd. něco

jako vy očkováním pro novorozence, „jídlem korporátním,

tabletkami, auty, letadly, elektrosmogem) má v sobě (díry, maras a

proto) přemnožené ‘parazity’ (čističe) a jedním z vývojových stádií

tohoto ‘parazita’ je ‘pobyt v trávicím traktu ptáků’ {něco jako

Toxoplasma gondií v myších, jiných savcích a (nešťastná ve)

flégrovi}. Když je ‘parazit’ nedospělý, plaší tu rybu, mění ji hormóny,

jídelníček a jinými způsoby ji nutí k tomu, aby vůbec nevyplouvala k

hladině a držela se co nejčastěji u dna. Tím je ryba ‘v bezpečí’. Ale

jakmile ‘parazit’ dospěje, a pocítí ‘touhu se namnožit např. v ři.i

ptáků’, změní tuto rybu (či myš, či flégra) na pomalou a špatně

aktivní idiotku, ryba zamíří k hladině a tam si „celé dny hraje na

kapitána Nemo“ (myš na kočku a flégr na flégra). Racek, letící kolem

(a zde je né nereálná spekulace = racek, který má v sobě také nějaké

ty dospělé, toužící ‘parazitky’) rychle letí k rybě a „vítězně“ (pro

‘parazitní’ svatbu, hodokvas, tanec a pitku) si vloží tu (poškozenou a

proto ‘parazity’ nakaženou) rybu do chřtánu, hnedle do ři.i a letí v

dál. Chudák Toxa ve flégrovi, nikdo (kromě poškozených mravenců a

hovniválů, tj. nakažených mravenců motolicí mravenčí, taktéž
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‘parazit’ lehce ovládající hostitelský a intoxikovaný – nakažený

mozek) z kočkovitých šelem by ho totiž prostě sežrat

nechtěl/nechtěla, takže snad se jí podaří nějak bez úhony plně přejít

raději do intoxikovaných myší, lišek apod., tam je totiž i pro ‘parazita’

daleko větší naděje na přirozený = jedině platný zákon = zákon

přírody.

Stejně tak podobně, jako v poškozených rybách, myších, mravencích,

červech apod. (kromě flégra) to může být i s lidmi a činnostmi jejich

‘parazitů’ = čističů. Vykradení armádních skladů, továren, elektřiny,

důchodů, pošt, jídla, léků, vody, půdy, vzduchu, kapes dětí, dětí a

všech a všeho ‘parazity’, to nemusí být vina ‘parazitů’, ale („jen“)

vašeho poškození (např. lobotomizací neurotoxickými aditivy – rtutí

s hliníkem v očkování pro novorozence, fluoridy, dříve mořením obilí

rtutí, teď vás ‘moří’ přímo, ihned po narození a tak jste idioti bez

hodnotného vzdělání a hodnotných titulů vpřed i vzad a tak si s váma

každý ‘parazit’ vytírá předek i zadek a dělá si z vás daňomat a kokon

na seberozmnožení se) a tak nemáte dostatek legitimity, energie a

kreativity si řídit svůj vlastní život, nebo-li vytřít si s vašimi ‘parazity’

předek i zadek, (totálně je znárodnit) přestat je krmit, udělat z nich

(bankovní žebráky poletující venku) inaktivní spóry a (vyhostit je)

vyloučit je pomocí (přírodních zákonů) imunity ven (ze zemí EU a

mimo EU) ze systému (národa) organismu!

Indície mnohé hovoří jasně, hlasitě a celosvětově…. Můžete proti

tomu protestovat, můžete s tím nesouhlasit, jakkoliv cenzurovat i

sobě, ale (zbytečně) to je tak (úplně) všechno = nic, co s tím, tímhle

způsobem, můžete udělat. Tj. co tímhle způsobem na tom můžete

změnit = nic.

A tak jak teda změnit svět? Co udělat? To je „jednoduché“ =

ODLOBOTOMIZOVAT SE! (opravit se! což je makačka, ale stojí to za

to a…ani vám nic jiného nezbývá) (nechcete-li dopadnout jako raččí

ho.no, kočičí h. a flégr) a ‘paraziti’ (falešní židi = nežidi = chazaři,

‘úchylný Syndikát’, mutanti v UFO a flégr) už odpadnou {z ‘ř..i’ = z

ukrajiny a obchodních řetězců, ‘mozku’ = vlády
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(hnědozelenofialového hnusu), ‘hnědého sádla’ = banky, ‘rodiny’ =

vzdělávacího systému, ‘pokožky’ = kultury a ‘koulí i se všemi údy’ =

populační křivky ve tvaru Niagara fáls} SAMI. Ihned. Vždy. Nafurt

(do vašeho znovuzlobotomizování se). A dokonale.

Amen Awoman.

Návštěvník

Jsme Ukročesko, tudíž tam kde se tento GMO pesticid hnus spálí, tak

tady nám ho rádi nacpou ale pochybuji o jeho konzumaci našimi,,

lídry,, zdejšího fašistického hnusu fijalovýho.

Návštěvník

Myslím, že zde stačí si přečíst jen titule. Protože prestituti lžou i když

nemusí, tak nejspíše bude ještě víc, ale i tak je částka ohromná.

 
https://www.novinky.cz/clanek/ekonomika-stat-dal-na-pomoc-

uprchlikum-z-ukrajiny-za-leden-a-unor-384-miliardy-korun-

40425707

 
Kanadský neoliberální grázlové zase kradli. Asi se budou hodně divit

až se Rusové naserou a oplatí jim stejnou.

 
https://www.novinky.cz/clanek/valka-na-ukrajine-kanada-preda-

ukrajine-zadrzovane-dopravni-letadlo-ruske-firmy-40428842

Návštěvník

 

Výsledky kontroly ukrajinské pšenice v slovenském mlýně Kolárovo

ukázaly o 1000% překročenou hladinu pesticidů. Kdo to kontroluje v

ČR? https://youtu.be/ju2sPDMgRiA

 
 

 

Chčijou nám na hlavy a už se ani nepokoušejí předstírat, že je to déšť.

Nejenom ukrajinské obilí by nás mohlo slušně otrávit, ale kuřecí z

Ukrajiny by šéfka drůbežářů nedala ani vlastním dětem a možná ani

psovi. Ale pro české gojím to nebude problém, když provládní experti

https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/ekonomika-stat-dal-na-pomoc-uprchlikum-z-ukrajiny-za-leden-a-unor-384-miliardy-korun-40425707
https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/valka-na-ukrajine-kanada-preda-ukrajine-zadrzovane-dopravni-letadlo-ruske-firmy-40428842
https://href.li/?https://youtu.be/ju2sPDMgRiA
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https://href.li/?https://m.media-amazon.com/images/I/61xJMrKygqL._AC_UF1000,1000_QL80_.jpg
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comment image

řeknou, že není důvod k obávám. Ochrana

zdraví je přece to hlavní.

 

https://cnn.iprima.cz/ukrajinske-maso-bych-detem-

nedala-rekla-sefka-ceskych-drubezaru-stat-i-obchody-

obavy-odmitaji-230006

Návštěvník

tenhle svět je tak zkur***ný, že by fakt bylo nejlepší tohle

lidstvo vymazat několika atomovkami. Pro zisk některé

zrůdy dokážou lidem prodávat i jedovaté potraviny. A pak

jsou tu ještě další zrůdy o level větší, které mají v plánu to

lidstvo vyhubit. Přeju si velkou světovou válku ve které

Rusko smaže celý zkažený západní svět.

Návštěvník

https://href.li/?https://cdn1.picuki.com/hosted-by-instagram/q/0exhNuNYnjBcaS3SYdxKjf8F2vJ1WgxSZ60STLepjSVmIR1vLHOapZA0mpCj4yRwKwVlASuRYzxm440iU11XZFZ8O0XZQLCNTzhR6qWbUICh1TNv8JJonLgyJXwYZX+q8cssOzjYMTIfQeoEH%7C%7Cbx7a8Koru5A2MGoyX9auctwCIPosCrVrZwxIVt4aaA1Aa0pYc1KjRE4X8gI1spr5PZpTdMY%7C%7CrzDc11sfwmFuFKtckG1ODmmHiyIFU6LFkmDwO7k6r5xsE00Sr7MjA89jyGd5YNfhw7o3Saljd3sY8s1dLvYcti0aNo4Z%7C%7C2SkQMb31NoBJUwJuOlgDfOVee13lxwXnH9qKQIcohrbTUJ%7C%7CKFZc%7C%7CiwBKZNprJUrRJACxbVK+FdQ3+Zsq4BPdKn48SSP4dgAuw.jpeg
https://href.li/?https://images.fineartamerica.com/images/artworkimages/mediumlarge/3/bald-eagle-carrying-a-fish-delmas-lehman.jpg
https://href.li/?https://cnn.iprima.cz/ukrajinske-maso-bych-detem-nedala-rekla-sefka-ceskych-drubezaru-stat-i-obchody-obavy-odmitaji-230006
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Můžete rozumně zdůvodnit, proč by bylo nejlepší vymazat lidstvo?

 
Nepřijde Vám jednoduší a logičtější vymazat pouze původce zla,

paražita?

Návštěvník

Africký státy mají hladomor, ale odmítli to ukrajinské svinstvo.

Raději kupují od Rusů. Jakou mají kvalitu pšenice Rusové to nevím,

na trhu není, tak těžko říct. Na mouku nadávám už nejméně druhý

rok, v loni to ještě vypadlo tak, že je domácí pšenice s něčím

smíchaná, ale v současné době je již trhu jen toto svinstvo, nejméně

od loňské sklizně. Oni páni podnikatelé nečekali až jim EU levné

ukrajinské obilí doveze, ale nějakou část si dovezli už i sami, zřejmě

od chvíle, kdy vláda nařídila bezcelný dovoz.

 
Poznáte to na kvalitě, jednak to není kvalitní tvrdá pšenice jako se

pěstuje u nás na potravinové účely, připomíná to spíše mouku z

měkké, to je krmné pšenice, knedlíky se z toho rozváří i když děláte

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/FtvjWyfXgAE6d9v.jpg


19/21

tužší, pak jsou ovařené jako obleptané, vymíchat kynuté těsto je dílo

samo o sobě, lepí se to na vařečku a lne k nádobě i po dlouhé době

vymíchávání a těsto po upečení vypadá nadýchané a pěkné, ale jen

vychladne tak to splaskne jak balón a skoro nic to neváží, jako kdyby

dal člověk to těsta nadměrné množství droždí. Podle mě je v této

pšenici kromě výše uvedeného navíc ještě příliš lepku, což je dosti

nezdravé pro střeva a trávení obecně.

 
Patrně se z toho vyrábí už i těstoviny, neb špagety se rozváří a jsou

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/Ft3tC6qXoAM6Zlz.jpg
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silně oslizlé i po propláchnutí a promaštění. Jde o to, že

nudle je dlouho dobu nedovařená uvnitř a na povrch je už

vařená příliš. Když uvařená je i uvnitř, tak je prakticky celá

jakoby rozžbleptaná. Nejde to prostě uvařit jako normální

těstovina lehce na zoubek, aby to bylo uvařené ale

nerozvařené. Prostě šmejd.

 
Počítám, že vzhledem k mizerné kvalitě tohoto obilí ani

potravinářské firmy to nebudou používat v čistém stavu a

bude se to míchat s kvalitnějšími druhy.

 
Ačkoliv nedávno jsem koupila chleba v Lídlu, nevím kdo tam dodává

a to se opravdu nedalo sežrat. Mluvím o normálním nebaleném

chlebu. U baleného je to asi stejné, jen tam je o něco více éček.

 
Zatím to řeším tak, že sháním mouku na hranici spotřeby z

předloňské sklizně, to je, zabaleno ještě převážně z pšenice domácí.

Tedy i za cenu, že se musí přesít.

 
Říká se, že z GMO potravin konzumovaných denně je do pěti let

rakovina nejpozději.

 

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/Ft8UVO4X0BQmCX1.jpg
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Bez pšeničné mouky a bez pečiva a těstovin se člověk neobejde a

bude to ve všem, takže co? Budeme to dávat též dětem? Zvednout

prdel a dojet si do Polska neb Slovenska koupit pár metráků mouky

na celý rok, a co ty co nemají auto, jsou staří, nebo nemají potraviny

kam uskladnit, typicky obyvatelé paneláků, nakonec ono se to obilí,

když už se to dovezlo nějak stejně zpracuje třeba i na krmivo pro

zvířata a jistě i na tom Slovensku, a nikdo neví, jestli to i

přefiltrované přes slepici může škodit ve vejcích či ve vepřovém

mase. Podle některých výzkumů to masné produkty a vejce zvířat

krmenými GMO potravinami obsahují tyto jedy ve významném

množství. V zásadě tedy není před tím svinstvem z Ukrajiny úniku.

 
Je na čase tuto prdel světa nazývanou EU opustit.

Návštěvník

Když to obilí nesnědí lidé, dá se dobytku, drůbeži a nebo se

z něj uvaří super šampóny a přírodní kosmetika z Ukrajiny

– katalog ukr. kosmetiky ve stylu Avon mi teď nabídla

místní dealerka. Ceny jako dlouhodobě vyzkoušený Avon a Oriflame

– ovšem pro nás zatím noname produkty. Katalog je ovšem značně

primitivní – výrobce katalogu ani neví jak se správně jmenuje měna v

České republice a píše něco o CS…

 
Ještě, že na ruském e-obchodě s potravinami je možno si objednat

ruskou pohanku a nebo lze třeba na Rohlíku zakoupit pohanku z

pohankového mlýna Šmajstrla. Ovšem odkud tu pohanku mlynář

Šmajstrla bere?

 

 


